

Project Engineer

Jan Josef Bernholz



Jan Bernholz is a project engineer with extended knowledge about electrical power systems and additional experience in mechanical engineering and business administration. He graduated from RWTH Aachen University in 2015 with a Master Degree in Electrical Engineering and Business Administration. His current projects are centred around energy storage applications and electric vehicle charging stations. Moreover, he has several years of experience in modelling electrical components in order to analyse and dimension complex power systems.

What gives you most satisfaction in your work?

It is about working your way along the project – getting started with an idea and being challenged every day with the unknown until the project is completed.

Why did you choose RWE TI?

Because of RWE TI's project variety: It gives me the opportunity to learn a lot and constantly leave my comfort zone.

“You get your best solution”

What it means to me:

In order to achieve the best solution for the client and meet their demands, I constantly ask for feedback.

Project Engineer

Jan Josef Bernholz



Jan Bernholz ist Projektingenieur mit fundiertem Wissen über elektrische Energiesysteme und zusätzlicher Erfahrung im Maschinenbau und in der Betriebswirtschaft. Im Jahr 2015 schloss er sein Studium an der RWTH Aachen mit einem Master-Abschluss in Elektrotechnik und Betriebswirtschaftslehre ab. Seine aktuellen Projekte konzentrieren sich auf Energiespeicheranwendungen und Ladestationen für Elektrofahrzeuge. Darüber hinaus verfügt er über mehrjährige Erfahrung in der Modellierung elektrischer Komponenten zur Analyse und Dimensionierung komplexer Energiesysteme.

Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?

Es geht darum, sich durch das Projekt zu arbeiten - mit einer Idee zu beginnen und jeden Tag mit dem Unbekannten herausgefordert zu werden, bis das Projekt abgeschlossen ist.

Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?

Aufgrund der Projektvielfalt von RWE TI: Es gibt mir die Möglichkeit, viel zu lernen und meine Komfortzone ständig zu verlassen.

"Sie erhalten Ihre beste Lösung!"

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Um die beste Lösung für den Kunden zu finden und seine Anforderungen zu erfüllen, bitte ich ständig um Feedback.